
Glasilo Ijubljanskih
delavcev v zdravstvu

Vlarca letos je izšla prva številka Glasila delovne organizaciie
Zdravstveni dom Ljubljana. Glavni in odgovorni urednik Gla-
sila je dr. VALTER KOSER, doma iz Ptuja, a že dobrih 16 let
živi in dela v naši občini ter se ima tudi sam že za pravega Moš-
čana. Naši občani ga dobro poznajo, saj je ves ta čas zdravnik
splošne prakse v moščanskem zdravstvenem domu. To delo ga
veseli, z Ijudmi rad navezuje stike in jim pomaga.

Obiskali smo ga, da bi nam kaj več povedal o svojih prvih iz-
kušnjah pri zahtevnem uredniškem delu.

NAŠA SKUPNOST:
Zakaj ste začeli izdajati glasi-
lo?

DR. KOSER: V zdravstvu
se nenehnotrudimo, da bi bili
čimbolj organizirani, saj to
pomeni hitrejše, boljše in tudi
cenejše storitve. Pred leti so
zdravstvene domove v Ljub-
ljani ločevale občinske meje
in med njimi ni bilo prave po-
vezave, kaj šele delitve dela.
Danes imamo enotno OZD
Zdravstveni dom Ljubljana,
ki jo sestavljajo občinski
zdravstveni domovi kot
TOZD. Tako se je izboljšala
povezava med njimi samimi,
boljše pa je tudi sodelovanje s
specializiranimi zavodi, npr. s
kliničnim centrom ali z ur-
gentnim oddelkom poliklini-
ke, ki vseskozi opravlja
enotno dežurno službo za vso
Ljubljano.

Naj navedem nekaj številk:
V Mostah imamo 171 delav-
cev v zdravstvu, v Polju 75:
celotna OZD Zdravstveni
dom Ljubljana pa ima kar
okrog 1700 zaposlenih. Prav
zato smo se odločili okrepiti
medsebojno obveščanje in
tako je prišlo do izdajanja
Glasila.

Nsk: Ali ste prej že imeli
kako glasilo?

DR. KOSER: Pred leti smo
imeli Informator, ki pa zaradi
tehničnih težav ni dolgo izha-
jal. Zdaj so možnosti boljše in
zaradi rastočega števila zapo-
slenih tudi potrebe večje.
Zdajšnjemu Glasilu torej
vsekakor lahko napovemo
boljšo prihodnost.

Nsk: Osnovni namen Gla-
sila je torej jasen. Nam lahko
poveste tudi kake podrobno-
sti?

DR. KOSER: Zdravstveni
delavci že nekaj časa izda-
jamo debelejšo publikacijo,
tako imenovani Hitri infor-
mator, ki nas obvešča o na-
jaktualnejših zadevah v
zdravstvu. Izhaja pa v
rednih presledkih, približno
mesečno — zato je njegov
glavni namen hitro, sprotno
obveščanje o vseh dejavno-
stih sporazumov, za poročila
o personalnih spremembah
ali za čisto strokovne proble-
me. Glasilo in Hitri informa-
tor naj bi se torej čimbolj do-
polnjevala.

Nsk: Že kot študent ste bili
zelo aktivni, član ZK ste od
leta 1948, bili ste predsednik
terenskega odbora SZDL,
zdaj ste delegat tako na občin-

ski kot republiški ravni, zelo
ste aktivni na področju zdrav-
stva, v Ljubljanskem dnev-
niku ste pisali npr. podlistek
Iz ordinacije in še bi lahko
naštevali. Zaradi vaših izku-
šenj so vas tudi izbrali za
urednika Glasila. In vendar
dovolite vprašanje: Ali imate
kake težave sedaj, ko je Gla-

dr. Valter Koser
silo vendarle šele začelo svoje
poslanstvo in ali morda na
osnovi dosedanjih spoznanj
že predvidevate kake izbolj-
šave?

DR. KOSER: Za tehnično
urejanje je dobro poskrblje-
no, tudi v uredniškem odboru
ne manjka lju'di, težko je le
vse dobiti skupaj. Nimamo
zunanjih sodelavcev, saj so v
odboru sami zdravniki. Že
samo delo zdravnika pa za-
hteva mnogo časa in energije.
To je težko uskladiti, toda
tjudimo se, da bi sodelovalo
čimveč piscev, da bi bilo čim-
več polernike, v kateri bi pisci
izražali svoja stališča do
obravnavanih zadev. To je
naša glavna naloga tudi v pri-
hodnje, ker bomo le tako
omogočili res vsestransko in
sprotno obveščanje ter sode-
lovanje.

Nsk: Zabvaljujemo se vam
za vaše izčrpne odgovore in
vam tudi naprej želimo
mnogo uspeha pri uredni-
škem in zdravniškem delu.

Za konec pa naj prepišemo
še dve misli iz prve številke
Glasila:

»Brez odgovornega dela ni
samoupravljanja.«

»Resnice in velike ideje
mobilizirajo Jjudi in jib na-
rede večje, polresnice in ver-
balizem pa hrome interese in
iniciativo ljudi ter jih delajo
sebične.«

Besedilo in slika: D. Jež


